
 
Zápis z 38. jednání valné hromady Prácheňska, z. s. p. o., 

dne 23. srpna 2018 od 13,30 hodin v Horažďovicích 
 

Přítomni: dle prezenční listiny – 18 starostek a starostů členských obcí 
 

Zahájení jednání bylo provedeno přivítáním přítomných předsedou Sdružení Ing. Michaelem 
Formanem, byl schválen program jednání.  
 

Program: 
1) Realizace projektu PSOV PK 2018 a projednání souvisejících náležitostí 
2) Problematika venkovských pošt a hrozba jejich rušení 
3) Stanovení členských příspěvků na rok 2018 
4) Diskuse 
5) Závěr 

  
1) Realizace projektu PSOV PK 2018 a povinné projednání některých náležitostí 
Petr Klásek – informace o projektu a jeho realizaci. 
Z dotačního titulu „Program stabilizace a obnova venkova Plzeňského kraje“ je schválen 
integrovaný projekt „Společné pořízení odpočinkového a naučného mobiliáře pro občany a 
návštěvníky Prácheňska“ na doplnění mobiliáře u zapojených obcí, předpoklad financování – 
330.000 Kč dotace z Plzeňského kraje, zbytek vlastní podíl ze Sdružení Prácheňsko. Bude 
však nutné dodržet poměr 60 % dotace a 40 % vlastní financování. Změny v podmínkách 
čerpání dotace oproti žádosti – max. 1 stejný prvek v katastrálním území. 
Usnesení: 
-Valná hromada schvaluje přijetí dotace z dotačního titulu PSOV PK 2018 na projekt 
„Společné pořízení odpočinkového a naučného mobiliáře pro občany a návštěvníky 
Prácheňska“. 
-Valná hromada pověřuje Obec Chanovice agendou výběrového řízení a schvaluje 
výběrovou komisi ve složení – Václav Zábranský, Ing. Michael Forman, Petr Klásek. 
-Valná hromada schvaluje výběr zhotovitele – firma Pavel Václavek, Horažďovice Předměstí 
s celkovou cenou 499.659,- Kč a pověřuje místopředsedu Kláska k podpisu smlouvy o dílo. 
Hlasování ke všem bodům: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, nikdo se nezdržel hlasování. 
  
Termín pro zhotovení a dokončení zakázky 24.10.2018. Zhotovitel obdrží kontakty na 
jednotlivé obce (účastníky projektu) a naopak.  
Požadavek starostky Města Kasejovice M. Čápové: zaslat jí nabídkovou cenu na jednotlivé 
prvky mobiliáře (zajistí p. Klásek). Bude zasláno všem. 
Dotaz V. Mišáka, starosty Obce Dražovice: kontakt na firmu pro vyhotovení informační 
cedule – možnosti v Sušici, Horažďovice – např. firma Grafické studio Kolář&Kutálek. 
Požadavek na účastníky projektu na předání dokumentů k projektu P. Kláskovi: souhlas 
obce s realizací projektu, katastrální mapu se zákresem umístění prvku, výpis z katastru 
nemovitostí ne starší 3 měsíců, sdělení k realizaci od příslušného stavebního úřadu. 
 
2) Problematika venkovských pošt a hrozba jejich rušení 
Starosta J. Vavřička za Obec Pačejov – informace k problematice: 
Obec Pačejov byla oslovena krajskou ředitelkou a oblastním manažerem České pošty se 
záměrem ukončení pobočky pošty v Pačejově. Starosta obdržel návrh smlouvy na zajištění 
činnosti pošty formou služby Pošta Partner. V podmínkách smlouvy je zachování vybavení 
pošty včetně trezoru, poštovního softwaru, částka příspěvku na novou službu Pošta Partner, 
která nepokryje plat pracovnice v plné výši při zachování současného provozu, k tomu 
náklady obce na el. energii, topení, pojištění, zajištění zástupů za pracovnici v případě její 



nepřítomnosti (v povinných podmínkách plnění smlouvy ze strany obce), atd. Pro Obec 
Pačejov roční náklady vyčísleny na cca 165 tis. Kč. Svaz měst a obcí ČR vyjádřil souhlas na 
přechod poštovních služeb na obce. 
 
Z obcí ze Sdružení Prácheňska zajišťují Poštu Partner Obec Hradešice a Město Rabí. 
Starosta Obce Hradešice F. Balíček informoval o zkušenostech této služby. Smlouvu obec 
podepsala až po 1,5 roce jednání s Českou poštou, po docílení úpravy podmínek smlouvy. 
Pracovnice, která zabezpečuje poštovní služby v Hradešicích, pracuje i pro obec. Nárůst i 
pro oblast účetnictví obce. 
Dohodnuto, že Sdružení Prácheňsko opět zašle dopisy, aktualizované z roku 2016, na 
postup České pošty. Na přípravě se budou podílet Obce Pačejov a Chanovice. Dopisy 
budou zaslány na Ministerstvo vnitra, Plzeňský kraj a Českou poštu. Sdružení Prácheňsko 
považuje postup České pošty za diskriminaci venkova. 
 
3) Stanovení členských příspěvků na rok 2018 
Návrh 5,- Kč/1 obyvatel byl schválen.  
Členský příspěvek 2,- Kč/1 obyvatel bude z této částky přeposlán na MAS Pošumaví jako 
letošní členský příspěvek Sdružení Prácheňska.  
Usnesení: Valná hromada schvaluje členský příspěvek na rok 2018 ve výši 5,- Kč/1 obyvatel. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, nikdo se nezdržel hlasování 
 
4) Diskuse  
-MAS Pošumaví vyhlašuje výzvy na podávání žádostí do různých dotačních oblastí. Možnost 
financování projektů pro obce, spolky, neziskové organizace, zemědělce i řemeslníky na 
venkově. Podrobnější informace lze získat u pracovníků MAS v Klatovech. 
-Informace o nových mapách s rozměrem A3, které je možno si vyzvednout v Chanovicích. 
-Informace – POVED změnil jízdní řády autobusů a vlaků – Obec Pačejov se ke změnám 
vyjádřila a bylo jí sděleno, že její připomínky nelze akceptovat. Od 9. 12. 2018 bude nový 
jízdní řád. 
 
5) Závěr 
Jednání bylo v 14.45 hodin ukončeno. 
 
 
Předseda Prácheňska z.s.p.o. Ing. Michael Forman 
 
 
Ověřovatelé zápisu: P. Klásek, V. Zábranský 
 
 
Zapsala: B. Kodýdková, 24.08.2018. 
 
 
 



 


